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P R O T O K Ó Ł  Nr  VII/11 
 
z  VII sesji Rady Gminy w Szelkowie, odbytej  w Gminnym Ośrodku Kultury w Starym 
Szelkowie, dnia 9 czerwca 2011 r.   
 
Obrady rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 13.30.  
 
Obradom przewodniczył  Janusz Ruszczyński – Przewodniczący  Rady  Gminy                   
w Szelkowie, który stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi   
100%  składu Rady Gminy. 
 
Przewodniczący obrad przywitał  radnych Rady Gminy w Szelkowie, sołtysów, Wójta 
Gminy Szelków – Arnolda Macieja Grossmanna, Skarbnika Gminy Szelków – Alicję 
Malinowską, Przewodniczącego NSZZRI ,, Solidarność” – Henryka Napiórkowskiego, 
Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Szelkowie – Hannę Chodyna  – Sołtysiak, 
Dyrektora Publicznego Gimnazjum w Szelkowie – Sławomira Jasińskiego, Dyrektora 
Przedszkola Samorządowego w Szelkowie – Annę Guza, Dyrektor Gminnego Ośrodka 
Kultury w Szelkowie – Elżbietą Jerzyńską, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Szelkowie – Bożenę Ząbek, Inspektor ds. organizacyjno – 
administracyjnych – Barbarę Skarżyńską, Kierownika Kasy Rolniczego Ubezpieczenia 
Społecznego w Makowie Mazowieckim – Pana Adama Wiesława Miecznikowskiego 
wraz ze współpracownikiem, redaktorów gazety ,,Tygodnik Ostrołęcki”, i ,, Nowy 
Tygodnik Makowski” oraz wszystkich  zaproszonych i obecnych na  VII sesji  Rady 
Gminy w Szelkowie. 
 
Poinformował, że przedstawił zarówno zaproszonych gości jak i pracowników Urzędu 
Gminy w Szelkowie z imienia i nazwiska oraz funkcji jaką pełnią, aby nowo wybrani 
sołtysi mieli orientację jakimi sprawami zajmują się poszczególne osoby. 
 
Następnie wniósł o zmianę treści punktu 13 porządku obrad, z tego względu, iż 
Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Szelkowie musiała w dniu dzisiejszym 
uczestniczyć w konferencji w Krasnosielcu. 
 
pkt. 13. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Szelkowie. 
 
na  
 
pkt. 13. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie.  
 
Uwag do powyższej zmiany nie było.  
 
  Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawioną zmianę  
treści punktu 13 porządku  obrad. 
 
    W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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               Za przyjęciem wniosku głosowało – 15 radnych, 
                                przeciw nie było, 
      nikt się nie wstrzymał.     
 
  Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Gminy w Szelkowie przyjęła 
jednogłośnie zmianę treści punktu 13 porządku obrad VII sesji  Rady  Gminy                     
w Szelkowie. 
 
Następnie przedstawił porządek obrad uwzględniając proponowane zmiany. 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy          
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Szelków na lata 
2011 – 2016. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian                            
 w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Szelków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność   
 Gminy o pow.  0,0034  ha położonej w miejscowości Stary Szelków, Gmina  
 Szelków, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka Nr 9/1. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wysokości opłat za świadczenia   
 udzielane przez Przedszkole Samorządowe prowadzone przez Gminę    

      Szelków.  
11.  Informacja dotycząca oceny stanu dróg i bezpieczeństwa w gminie. 
12.  Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szelkowie. 
13.  Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie. 
14.  Informacje. 

     15. Wolne wnioski i zapytania. 
     16. Zamknięcie obrad. 
 
Przy obecności 15 radnych na VII sesji, Rada Gminy w Szelkowie jednogłośnie 
przyjęła przedstawiony porządek obrad. 
 
Ad. pkt. 3 
 

Przewodniczący obrad  wystąpił z wnioskiem  o odstąpienie od odczytania 
protokołu z VI sesji Rady Gminy w Szelkowie, odbytej  w dniu 13 kwietnia 2011 r.   
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Przewodniczący obrad poinformował, że protokół znajduje się u pracownika Pani 
Justyny Godlewskiej w Urzędzie Gminy w Szelkowie i  jest do wglądu  dla 
zainteresowanych. 
 
                  Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 
protokółu z  poprzedniej sesji  bez odczytania. 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 

                              Za przyjęciem  wniosku  głosowało  -  15 radnych, 
                              przeciw nie było, 
     nikt się nie wstrzymał. 
 
                Rada Gminy w Szelkowie przyjęła jednogłośnie protokół z VI sesji Rady 
Gminy w Szelkowie bez odczytania, odbytej dnia 13 kwietnia 2011 r. 
  
Ad. pkt. 4 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków przedstawił sprawozdanie                   
z działalności miedzy sesjami od dnia 13 kwietnia 2011 r. do dnia 9 czerwca 2011 r. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Do przedstawianego sprawozdania uwag nie było. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Wójta 
Gminy Szelków między sesjami. 
 
                             W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
                              
                             Za przyjęciem  sprawozdania głosowało  - 15 radnych, 
                             przeciw nie było, 
           nikt się nie wstrzymał. 
 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Gminy w Szelkowie przyjęła 
jednogłośnie przedstawione sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Szelków między 
sesjami. 
 
Ad. pkt. 5 
 
Alicja Malinowska  - Skarbnik Gminy Szelków poinformowała, że zmiany zawarte           
w uchwale wprowadza się aby urealnić budżet na rok 2011. Nadmieniła, że wprowadza  
się zmiany na dotacje na zadania własne i dodatkowe dochody. Zwiększa się wydatki        
o dodatkowe dochody o kwotę 34.312 zł i wprowadza  wolne środki w kwocie            
523.000 zł. oraz zmiany między paragrafami. Przedstawiła również przychody                   
i rozchody gminy. Poinformowała, że deficyt budżetu gminy w  kwocie - 282.238 zł ma 
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pokrycie w wypracowanych wolnych środkach pieniężnych. Przychody to wolne środki 
z lat ubiegłych w kwocie 523.000 zł i planowane pożyczki w kwocie 313.791 zł. 
Natomiast spłata zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 554.553,00 zł ma 
pokrycie w dochodach gminy, a częściowo w  planowanym kredycie  z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.                                                                                                                             
Wprowadza się zmiany do zadań inwestycyjnych tj. zwiększa się środki na budowę 
wodociągu o kwotę 515.009 zł. Nadmieniła, że zostało do wykonania jeszcze 56 szt. 
przyłączy, na które musimy ogłosić nowy przetarg.             
 
Do przedstawionego materiału uwag i pytań nie było. 

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2011 rok. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały               
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 

 
                      W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
  
                                 Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych, 
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
 
                                      Uchwała Nr VII/30/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                                Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt.  6 
 
Bożena Ząbek – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie 
poinformowała, że z dniem 1 sierpnia 2010 r. weszła w życie nowelizacja ustawy z dnia 
29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, która nakłada na gminy m.in. 
obowiązek tworzenia zespołów interdyscyplinarnych. Art. 9a ust. 15 wyżej cytowanej 
ustawy obliguje Radę Gminy do określenia w drodze uchwały trybu i sposobu 
powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  
W związku z powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione. 
 
Do przedstawionego materiału uwag i pytań nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Danuta Jarkowska odczytała 
projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
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Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały    
w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
 
                                  W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
  
                                  Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych, 
                                  przeciw nie było, 
                                  nikt się nie wstrzymał. 
 
                                      Uchwała Nr VII/31/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                                 Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 7 
 
Bożena Ząbek – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie 
poinformowała, że z dniem 1 sierpnia 2010 r. weszła w życie nowelizacja ustawy z dnia 
29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Zadania z zakresu 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie realizowane są przez organy administracji 
rządowej i jednostki samorządu terytorialnego. W myśl zapisów ustawy do zadań 
własnych Gminy należy:   
- tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie,  
- prowadzenie poradnictwa i interwencji w zakresie przeciwdziałania przemocy                
  w rodzinie,  
- opracowywanie i realizacja programów ochrony ofiar przemocy w rodzinie,  
- prowadzenie gminnych ośrodków wsparcia.  
Realizacja powyższych zadań prowadzona będzie w oparciu o Program 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie         
w Gminie Szelków na lata 2011-2016, którego głównym celem będzie zmniejszenie 
skali zjawiska przemocy oraz stworzenie jednolitego, profesjonalnego systemu pomocy 
dla osób zagrożonych bądź uwikłanych w zjawisko przemocy.  
W związku z powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione. 
Pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Danuta Jarkowska odczytała 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Szelków na lata 2011 – 2016. 

 
               Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Szelków na lata 2011 – 2016. 
                      
                                 W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
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                                 Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
 
                                        Uchwała Nr VII/32/11 została przyjęta jednogłośnie.            
                                  Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 8 
 
Halina Łada – Inspektor ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                    
i budownictwa poinformowała, że przedmiotem niniejszego projektu jest przystąpienie 
do sporządzenia zmian w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego 
Gminy Szelków, zwanym dalej „Planem”, zatwierdzonym Uchwałą Nr XXVII/96/05 
Rady Gminy w Szelkowie z dnia 31 stycznia 2005r. w sprawie Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Szelków. W obecnie  obowiązującym 
miejscowym planie są ściśle określone zasady kształtowania polityki przestrzennej, 
zakres i sposób postępowania w sprawach przeznaczenia terenów na określone cele 
oraz zasady ich zagospodarowania i zabudowy zgodnie z art. 15 ustawy z dnia 27 marca 
2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Na terenach rolniczych                 
i leśnych nie ma możliwości realizacji jakichkolwiek inwestycji. Sporządzenie zmian 
do Miejscowego Planu pozwoli na wyznaczenie terenów pod zabudowę mieszkaniową, 
usługi jak również wyznaczy tereny pod inwestycje celu publicznego. Mając na uwadze 
potrzeby mieszkańców oraz  przyszły rozwój Gminy podjęcie uchwały przez Radę 
Gminy jest zasadne. Poinformowała, że w chwili obecnej jesteśmy w trakcie uzgodnień 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego z Komisją Urbanistyczną. 
Nadmieniła, że złożono dużo podań o zmiany, aż żal aby tym ludziom tego nie 
załatwić. Uwzględniono także w tym planie podanie Agencji Rolnej w sprawie zmiany 
przeznaczenia gruntów, w zamian obiecano przekazać 1 ha na budowę boiska dla 
mieszkańców Bazaru. Grunty te przylegają do Miasta Makowa Mazowieckiego ok. 16 
ha. Poinformowała, że podjęcie tej uchwały jest jak najbardziej zasadne ponieważ 
przyczyni się to do rozwoju naszej Gminy. 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że w dalszym ciągu wpływają podania o zmiany 
w planie zagospodarowania przestrzennego i należy przychylić się i pomóc 
mieszkańcom. 
 
Roman Płodziszewski – Radny Rady Gminy w Szelkowie poinformował, że nie jest za 
tym, aby uwzględnić podanie Agencji Rynku Rolnego. Zapytał jak podchodzi do tego 
tematu spółka. Agencja Rynku Rolnego może wystąpić z wnioskiem o utworzenie 
osiedla i zabierze 16 ha ziemi. Mogłaby wystąpić z inną inicjatywą, ponieważ w tym 
przypadku zabierze grunty pod zabudowę jednorodzinną.  
 
Halina Łada – Inspektor ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                    
i budownictwa poinformowała, że Agencja Rynku Rolnego jest właścicielem tego 
terenu i nie możemy jej tego odmówić. To oni są właścicielami i mają do tego prawo. 
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Zgodę w tej sprawie ostatecznie będzie podejmował Wojewoda Mazowiecki. W roku 
2005 też wystąpiła z wnioskiem o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego 
na 52 ha, lecz Wojewoda Mazowiecki im odmówił. 
 
Antoni Radłowski – Radny Rady Gminy w Szelkowie zapytał czy proces zbierania 
wniosków o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego nadal trwa i czy jest 
jakiś określony termin przyjmowania tych wniosków, ponieważ ta sprawa nie może 
trwać w nieskończoność. 
 
Halina Łada – Inspektor ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                    
i budownictwa poinformowała, że jeszcze 21 dni po ogłoszeniu uchwały można 
przyjmować wnioski. 
 
Henryk Bladosz - Radny Rady Gminy w Szelkowie nadmienił, że Agencja Rynku 
Rolnego wykupi teren, a później podzieli go na działki i będzie mieć z tego tytułu dużo 
pieniędzy. 
 
Arnold Maciej Grossmann  - Wójt Gminy Szelków przypomniał, że mamy 
demokrację. Nadmienił, że ten teren jest własnością Agencji Rynku Rolnego                 
i powinniśmy ją szanować. Jednak decyzja należy do radnych. 
 
Roman Płodziszewski – Radny Rady Gminy w Szelkowie nadmienił, że szanuje 
demokrację, jednak wie jaki tok myślenie ma Agencja Rynku Rolnego. Poinformował, 
że nie jest przeciwny budowaniu domów jednorodzinnych, jednak pamięta jak Agencja 
Rynku Rolnego wykupiła teren szkoły i nic dalej nie zrobiła. 
 
Janusz Ruszczyński – Przewodniczący obrad poinformował, że w tej sprawie 
ostateczny werdykt podejmuje Wojewoda Mazowiecki, jednak teraz decyzja należy do 
radnych. Na koniec stwierdził, że każdy właściciel zarządza swoją własnością na swój 
sposób. 
 
Roman Płodziszewski – Radny Rady Gminy w Szelkowie wystąpił w wnioskiem 
formalnym o odstąpienie od jednego załącznika w uchwale dotyczącego wniosku                   
o zmianę przeznaczenia gruntów Agencji Rynku Rolnego. 
 
Arnold Maciej Grossmann  - Wójt Gminy Szelków poinformował, że wystąpiliśmy 
do Agencji Rynku Rolnego o przejęcie 1 ha ziemi na budowę boiska dla Bazaru. 
Nadmienił, że gdy my im zamkniemy drogę zatwierdzenia tego wniosku, wtedy nie 
będziemy mogli zawrzeć z nimi porozumienia. Na koniec poinformował, że Agencja 
Rynku Rolnego nie ma w swoim statucie zapisów dotyczących zaspokojenia potrzeb 
społeczeństwa, jest powołana do wykonywania innych czynności. 
 
Roman Płodziszewski – Radny Rady Gminy w Szelkowie poinformował, że już dawno 
miało powstać boisko, ale nadal nie przeznaczono na jego budowę terenu. Na koniec 
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potwierdził to, iż występuje z wnioskiem formalnym o wykluczenie wniosku o zmianę 
w planie zagospodarowania przestrzennego terenu Agencji Rynku Rolnego. 
 
Przewodniczący obrad o godz. 11.00 zarządził 15 minutową przerwę w obradach. 
 
O godz. 11.15 obrady wznowiono. 
 
Innych pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek formalny o wykluczenie 
wniosku o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego terenu Agencji Rynku 
Rolnego. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

                                  
                                  Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych,   
                                  przeciw wnioskowi głosowało – 6 radnych, 
                                  wstrzymał się – 1 radny. 
 

Przewodniczący obrad poinformował, że wniosek formalny został przyjęty                    
8 głosami. Załącznik Nr 2 do uchwały został wyłączony z projektu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Marek Dzikowski odczytał 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Szelków. 

 
                      Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Szelków. 
 
                                 W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                                 Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
 
                                      Uchwała Nr VII/33/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                                Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 9 
 
Halina Łada – Inspektor ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                    
i budownictwa poinformowała, że przedmiotem zbycia nieruchomości jest wydzielona 
część gruntu z działki Nr 9 (droga gminna) niezbędnego do korzystania z budynku 
mieszkalnego właścicielowi działki o numerze ewidencyjnym 1, bezpośrednio 
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przyległej do działki Nr 9. Budynek mieszkalny właściciela działki Nr 1 został 
usytuowany w 1994 r. częściowo w drodze gminnej, natomiast wyjście z budynku,   
schody i ogrodzenie całkowicie w drodze gminnej. Ponieważ jest to koniec drogi             
i wydzielenie z niej części gruntu nie będzie kolidowało z jej dalszym użytkowaniem 
postanowiono wydzielić zajętą część gruntu i zbyć na rzecz osoby, która od lat użytkuje 
tą część gruntu. Zbycie części gruntu poprawi warunki zagospodarowania  przyległej 
nieruchomości o co ubiega się Pani Marianna Matuszewska. Nadmieniła, że część 
działki o numerze 1 została zabrana przez rzekę Orzyc. Na etapie budowania domu Pani 
Matuszewskiej nie było możliwości odsunięcie się od granicy. Poprzedni Wójt Gminy 
nie wyraził zgody na zbycie tej działki. Ustawa prawo budowlane przewiduje, że przed           
1994 r. budynki wzniesione na czyimś gruncie należy stan prawny uregulować. Obecny 
Wójt Gminy Szelków wyraził zgodę na zbycie tej działki. Nadmieniła, że sprzedaż           
34 m ² nie będzie przeszkadzało w użytkowaniu drogi gminnej. Koszty tego zbycia 
pokryje Pani Matuszewska tj. podział działki 10,000,00 zł. za wycenę – 560 zł. 
Nadmieniła, że te 34 m ² wyceniono na kwotę 658 zł. Koszty aktu notarialnego 
pokrywa też Pani Matuszewska.  
 
Antoni Radłowski - Radny Rady Gminy w Szelkowie zapytał jaka jest przyczyna 
konfliktu. 
 
Halina Łada – Inspektor ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                    
i budownictwa poinformowała, że sąsiad Pani Matuszewskiej twierdzi, że nie ma jak 
dojechać do domu, jednak ma dojazd od strony drogi powiatowej i od strony kościoła 
także nie będzie problemu z dojazdem. 
 
Józef Matuszewski – Sołtys wsi Stary Szelków poinformował, że od dawien dawna ta 
droga była zamknięta tzw. ślepa. Państwo Rulka nie korzystali z niej, dopiero wtedy 
gdy zaczęto ją odśnieżać, zaczęli nią jeździć. Nadmienił, że Ci Państwo z niczego robią 
konflikt. 
 
Mirosław Ołtarzewski - Radny Rady Gminy w Szelkowie zapytał jaka jest szerokość 
na przejazd przez tę drogę. 
 
Halina Łada – Inspektor ds. gospodarki gruntami, planowania przestrzennego                    
i budownictwa poinformowała, że będzie do 5 m na przejazd. 
 
Innych pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Marek Dzikowski odczytał 
projekt uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości stanowiącej własność   
Gminy o pow.  0,0034  ha położonej w miejscowości Stary Szelków, Gmina  
Szelków, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka Nr 9/1. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały           
w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy o pow.  0,0034  ha 
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położonej w miejscowości Stary Szelków, Gmina Szelków, oznaczonej w ewidencji 
gruntów i budynków jako działka Nr 9/1. 
   
                                 W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                                 Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
 
                                      Uchwała Nr VII/34/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                                Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 10 
 
Anna Guza – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Szelkowie poinformowała, że  
z dniem 1 września 2010 roku weszła w życie ustawa z dnia 5 sierpnia 2010 roku                
o zmianie ustawy o systemie oświaty doprecyzowująca przepisy w zakresie ustalania 
odpłatności za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez 
gminę w czasie przekraczającym podstawę programową wychowania przedszkolnego, 
na realizację której zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej z dnia          
21 maja 2001 r. w sprawie ramowych statutów publicznego przedszkola oraz 
publicznych szkół przeznacza się czas nie krótszy niż 5 godzin dziennie. Gmina 
odpowiada za działalność gminnych przedszkoli. W szczególności odnosi się to do 
obowiązku ich utrzymania. 
Nadmieniła, że przedszkole świadczy usługi wychowawczo – dydaktyczne oraz 
opiekuńczo – bytowe. Różnica między tymi usługami polega na tym, że te pierwsze 
mają charakter obligatoryjny i są bezpłatne, a drugie mają charakter fakultatywny i są 
odpłatne. Realizacja wyżej wymienionych usług odbywa się na podstawie statutu 
przedszkola. Bezpłatna nauka, wychowanie i opieka zaplanowana została w godzinach 
od 8:00 do 13:00, czyli w czasie obecności wszystkich dzieci w przedszkolu. W tym 
czasie przedszkole zapewni realizację podstawy programowej wychowania 
przedszkolnego. Gmina może pobierać opłatę za konkretne świadczenia przekraczające 
podstawę programową wychowania przedszkolnego. Zgodnie z projektem uchwały 
rodzice (prawni opiekunowie) za jedną godzinę korzystania przez dziecko z usług 
opiekuńczo- bytowych przekraczającą podstawę programową będą uiszczać opłatę               
w wysokości 1,50 zł. Wysokość opłat, o których mowa w § 2 stanowi częściowy koszt 
zajęć opiekuńczo – wychowawczych i bytowych obliczony z uwzględnieniem 
wynagrodzeń osobowych realizujących je pracowników oraz pochodnych od tych 
wynagrodzeń i wydatków rzeczowych. Kwotowa stawka 1,50 zł. została przeliczona na 
stawkę procentową w stosunku do najniższego wynagrodzenia i wynosi 0,108 % tego 
wynagrodzenia. Wysokość miesięcznej opłaty ponoszonej przez rodziców (prawnych 
opiekunów) uzależniona będzie od liczby dni i liczby godzin pobytu dziecka                     
w przedszkolu. 
W związku z powyższym zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały.     
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Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków poinformował, że 
zaproponowaliśmy najniższą stawkę tj. 1,50 zł za godzinę pobytu w przedszkolu po 
godz. 13:00.  
 
Antoni Radłowski - Radny Rady Gminy w Szelkowie poinformował, że rodzice płacą 
40 zł, za 20 dni wychodzi 90 zł. Z tych godzin tj. od 13.00 do 16.00 wychodzi stawka 
4,50 zł dziennie. Wniosek z tego, że opłata jest wyższa, niż poprzednio. 
 
Anna Guza – Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Szelkowie poinformowała, że  
to jest minimalna stawka w stosunku do innych gmin. Nadmieniła, że dzieci 
pozostających między godz. 14.00 i do 15.00 nie jest dużo. 
 
Janusz Ruszczyński – Przewodniczący obrad stwierdził, że po godz. 13.00 tak dużo 
dzieci nie zostaje w przedszkolu.  
 
Innych pytań i uwag do przedstawionego materiału nie było. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Szelkowie – Marek Dzikowski odczytał 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 
Przedszkole Samorządowe prowadzone przez Gminę  Szelków. 
 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt  uchwały    
w sprawie uchwalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole 
Samorządowe prowadzone przez Gminę  Szelków. 
 
                                 W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                                 Za przyjęciem uchwały głosowało 15  radnych,   
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
 
                                      Uchwała Nr VII/35/11 została przyjęta jednogłośnie. 
                                Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
  
Ad. pkt.  11 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków przedstawił informację dotyczącą 
oceny stanu dróg i bezpieczeństwa w gminie. Poinformował, że do dnia dzisiejszej sesji 
wstrzymywał się z wykaszaniem poboczy. Z uwagi na oszczędność, chciałby 
zmobilizować społeczeństwo, aby każdy właściciel wykosił pobocza przy swojej 
posiadłości. Każdy mieszkaniec ma obowiązek utrzymania czystości i porządku przy 
swojej posesji. Stwierdził, że sołtysi w ramach prac na rzecz społeczności wiejskiej 
mogliby to wykonać w sołectwie. Wtedy można byłoby te środki finansowe 
przeznaczyć na remont dróg. Nadmienił, że stoi  na stanowisku, aby odstąpić od 
przekazania środków finansowych na wykaszanie poboczy. Na chwilę obecną 
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80.000,000 zł musielibyśmy przeznaczyć na remonty dróg. A na cały rok na drogi 
mamy zaplanowane w budżecie 100.000,00 zł, przy założeniu, że pod koniec roku nie 
będzie dużych opadów śniegu i związane z tym odśnieżanie. Następnie tę propozycję 
poddał pod dyskusję obecnym. 
 
Grzegorz Rakowski –Przewodniczący Zarządu Osiedla Bazar zapytał o poprawę drogi 
na Bazarze, bo łatanie tych dziur nic nie daje, ponieważ po deszczu jest jeszcze gorzej. 
Zaproponował, aby wyrównać ten teren i położyć nową warstwę nawierzchni, ponieważ 
teraz to wygląda jak poligon doświadczalny.  
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków poinformował, że byliśmy 
przekonani, że były środki finansowe zaplanowane w budżecie na projekt remontu 
drogi na Bazarze. Jednak tak nie jest, ten remont wyniósł by ok. 50.000.00 zł. 
Nadmienił, że temat tej drogi to pierwszoplanowa sprawa, przy formułowaniu budżetu 
na przyszły rok. W tej chwili budżet na 2011 rok nie był planowany przeze mnie. 
Zostanie przygotowany projekt na remont tej drogi, ponieważ musimy szanować nasz 
majątek. Na koniec swojej wypowiedzi złożył przy obecnych deklarację, że przyszłym 
roku na Bazar będzie przychylne oko władzy naszej gminy. 
 
Henryk Bladosz – Radny Rady Gminy w Szelkowie przypomniał o remoncie drogi          
tj. 20 m na Starym Strachocinie oraz czy po przeglądzie będą te drogi robione na 
bieżąco. 
 
Roman Płodziszewski – Radny Rady Gminy w Szelkowie poprosił o odkrzaczenie 
drogi od zatoczki w stronę Bazaru.  
 
Stanisław Prusik – Sołtys wsi Kaptury złożył deklaracje, że wykosi pobocza                        
w Kapturach, jednak poprosił o poprawę drogi na łąki. 
 
Bogumiła Słowikowska – Sołtys wsi Głódki poprosiła o poprawę asfaltu do lasu, 
ponieważ ta droga jest już pogwarancyjna oraz o nawiezienie żwiru pod lasem                        
w Głódkach. Zwróciła uwagę na posiadłość przy figurce, aby pomóc znaleźć 
właściciela i zadbać o teren przed tą posesją, ponieważ jest tam słaba widoczność dla 
jeżdżących pojazdów. 
 
Innych pytań i uwag do przedstawionej informacji nie było. 
 

Przewodniczącego obrad poddał pod głosowanie przedstawioną informację 
dotycząca oceny stanu dróg i bezpieczeństwa w gminie. 
 
                                 W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                                 Za przyjęciem informacji głosowało 15  radnych,   
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
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Informacja dotycząca oceny stanu dróg i bezpieczeństwa w gminie została 

przyjęta jednogłośnie. 
Informacja dotycząca oceny stanu dróg i bezpieczeństwa w gminie stanowi 

załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 13 
 
Elżbieta Jerzyńska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Szelkowie przedstawiła 
informację z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szelkowie za rok 2010. 
 
Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie było. 
 

Przewodniczącego obrad poddał pod głosowanie przedstawioną informację                 
z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szelkowie za rok 2010. 
 
                                 W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                                 Za przyjęciem informacji głosowało 15  radnych,   
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
 

Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szelkowie za rok 2010 
została przyjęta jednogłośnie. 

Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szelkowie za rok 2010 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 13 
 
Bożena Ząbek – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie 
przedstawiła informację z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                    
w Szelkowie za rok 2010. 
 
Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie było. 
 

Przewodniczącego obrad poddał pod głosowanie przedstawioną informację                          
z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie za rok 2010. 
 
                                 W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
                                  
                                 Za przyjęciem informacji głosowało 15  radnych,   
                                 przeciw nie było, 
                                 nikt się nie wstrzymał. 
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Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie 
za rok 2010 została przyjęta jednogłośnie. 

Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szelkowie 
za rok 2010 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt. 14  
 

Przewodniczący obrad wraz z Wójtem Gminy Szelków wręczyli obecnym na 
sesji sołtysom zaświadczenia o wyborze sołtysa w poszczególnych sołectwach. 
 
Dariusz Bartosiewicz – Radny Rady Gminy w Szelkowie poinformował, że zgodnie           
z Art. 270 ust. 3 ustawy o finansach publicznych Komisja Rewizyjna przedstawia 
organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego, w terminie do dnia                
15 czerwca roku następującego po roku budżetowym, wniosek w sprawie absolutorium 
dla zarządu. Następnie odczytał jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
w Szelkowie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Szelkowie z dnia 31 maja 
2011 r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Szelków w związku z jego 
działalnością finansową w 2010 roku. 
 

Przewodniczący obrad poinformował, że wniosek w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Szelków w związku z jego działalnością finansową w 
2010 roku został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, Zespół 
w Ostrołęce, celem zaopiniowania. Nadmienił, że Regionalna Izba Obrachunkowa              
w Warszawie Uchwałą Nr 291/O/2011 z dnia 2 czerwca 2011 r. w sprawie wydania 
opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję  Rewizyjną Rady Gminy w Szelkowie 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Szelków za rok 2010 wydała 
pozytywną opinię. 

 
Przewodniczący obrad zwrócił się do obecnych Radnych i sołtysów o pomoc 

finansową dla Pani Jadwigi Guza zam. Smrock – Kolonia. Nadmienił, że wczorajszego 
dnia wichura zerwała jej dach. W związku z tym ogłosił dobrowolna zbiórkę pieniędzy 
z wypłaconych diet. 
 
Justyna Godlewska – Podinsp. ds. samorządowych poinformowała sołtysów, że jest              
w Urzędzie Gminy w Szelkowie w kasie do odbioru prowizja za inkaso łącznego 
zobowiązania pieniężnego. Następnie poinformowała o zmianie przepisów ustawy – 
Prawo o  ustroju sądów powszechnych dotyczących wyborów ławników na kadencję 
2012 – 2015. Poinformowała, że wszystkie informacje dotyczące wyborów ławników 
dostępne są na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy w Szelkowie 
oraz w Urzędzie Gminy w Szelkowie w pok. Nr 12. 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków odniósł się do tragedii, która 
spotkała Panią Guza. Upomniał obecnych, że gdy zachodzi taka sytuacja należy 
dzwonić jak najszybciej po straż pożarną, ponieważ ta Pani wraz z rodziną zaczęli sami 
się ratować. Poinformował, że Pani Doktor Elżbieta Kowalewska – Prus zwróciła się           
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o pomoc finansową na remont przybudówki w budynku Ośrodka Zdrowia w Starym 
Szelkowie. Koszt tego remontu wyniesie 10.000,00 zł. Nadmienił, że naszym 
obowiązkiem jest dostęp do opieki zdrowotnej i do nas należy ten budynek, więc 
musimy zadbać o jego właściwe funkcjonowanie. 
 
Ad. pkt. 15  
 
Tadeusz Lustyk – Sołtys wsi Chrzanowo odniósł się do odkrzaczania. Nadmienił, że                
w ramach prac społecznych sprzątał kiedyś przy posiadłości Pana Longina 
Rutkowskiego, jednak teraz jest tam zaniedbane. W związku z tym od Pomask Małych 
nie ma wyjazdu do Chrzanowa. Nadmienił, że póki nie dostanie stosownego pisma na 
papierze to nie dotknie się do tej posiadłości. Zwrócił uwagę na poprawę drogi                    
w Chrzanowie, ponieważ rozwożąc gazety nie spotkał jeszcze tak zdewastowanej drogi 
w powiecie. Zapytał także o budowę przydomowych oczyszczalni  ścieków oraz 
internet szerokopasmowy. 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków nadmienił, że jest otwarty na 
wszelką współpracę. Poinformował, że Pan Chrzanowski próbował betonem zalepiać te 
najgorsze dziury. Zwrócił uwagę, że remont drogi w Chrzanowie, jednak to najdroższa 
inwestycja do wykonania. 
 
Tadeusz Lustyk – Sołtys wsi Chrzanowo poinformował, że Pan Chrzanowski zamiast 
najpierw wyczyścić te dziury i dopiero zalewać to od razu lał beton i to nie dało 
żadnych efektów. 
 
Henryk Napiórkowski – Przewodniczącego NSZZRI ,, Solidarność” poinformował          
jak przebiegał wybór władz w Mazowieckiej Izbie Rolniczej. 
 
Zygmunt Ruścieński -  Sołtys wsi Pomaski Małe zwrócił się z prośbą o remont drogi 
Pomaski Małe – Chrzanowo oraz zwrócenie szczególnej uwagi przy remoncie tego 
odcinka. 
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków poinformował, że radni będą 
powiadamiani o remontach dróg. 
 
Ewa Chmielewska – Sołtys wsi Zakliczewo zgłosiła sprawę śmieci oraz umów z Firmą 
,,Błysk”, ponieważ są naliczane dodatkowe opłaty za segregację, a nie jest ona 
przeprowadzana.  
 
Arnold Maciej Grossmann – Wójt Gminy Szelków poinformował, że jest duży 
problem ze śmieciami. Nadmienił, że jest zmiana ustawy o utrzymaniu porządku                  
i czystości w gminach. Prowadzone są wstępne rozmowy z Firmą ,,Błysk”. 
 
Adam Wiesław Miecznikowski -  Kierownik Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w 
Makowie Maz. poinformował, że przed dzisiejszą sesją został  
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S P R A W O Z D A N I E 
 

z działalności Wójta Gminy Szelków między sesjami od dnia 13 kwietnia 2011 r. 
do dnia 9 czerwca 2011 r. 

 
 
W dniu 15 kwietnia 2011 r. zostało wydane Zarządzenie w sprawie wprowadzenia 
Regulaminu korzystania ze środków finansowych z Zakładowego Funduszu 
Świadczeń Socjalnych oraz pracowników Urzędu Gminy oraz pracowników 
jednostek organizacyjnych. 
 
W dniu 24 maja 2011 r. zostało wydane Zarządzenie w sprawie przekazania 
sprawozdania finansowego Gminy Szelków za rok 2010. 
 
W dniu 31 maja 2011 r. zostało wydane Zarządzenie w sprawie powołania Komisji 
Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Szelkowie. 
 
W dniu 31 maja 2011 r. zostało wydane Zarządzenie w sprawie powołania zespołu 
koordynującego realizację Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2011 – 
2015 dla Gminy Szelków. 
 
W dniu 31 maja 2011 r. zostało wydane Zarządzenie w sprawie zmian w budżecie 
Gminy na rok 2011. 
 
W dniu 3 czerwca 2011 r. zostało wydane Zarządzenie w sprawie prowadzenia 
szkolenia wstępnego na stanowiskach pracy w dziedzinie bhp ( instruktażu 
stanowiskowego ). 
 
Wydano : 
- 10 decyzji w sprawie wymiaru łącznego zobowiązania pieniężnego, 
- 22 decyzje w sprawie zmiany wymiaru łącznego zobowiązania pieniężnego,  
- 7 decyzji w sprawie wymiaru podatku rolnego, 
- 9 decyzje w sprawie zmiany wymiaru podatku rolnego, 
- 1 decyzję w sprawie udzielenia ulgi z tytułu zakupu gruntów na powiększenie   
      gospodarstwa rolnego, 
- 4 decyzje osobom fizycznym na usunięcie drzew z terenu nieruchomości      
     zagrażających bezpieczeństwu ludzi i mienia oraz zagrażających bezpieczeństwa    
     ruchu drogowego, 
- 1 decyzję w sprawie odmowy odroczenia terminu płatności łącznego zobowiązania   
     pieniężnego, 
- 2 decyzje w sprawie odroczenia terminu płatności łącznego zobowiązania      
     pieniężnego, 
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- 1 decyzję w sprawie odmowy umorzenia łącznego zobowiązania pieniężnego, 
- 1 decyzję w sprawie umorzenia łącznego zobowiązania pieniężnego, 
- 2 decyzje w sprawie rozłożenia na raty płatności podatku od środków   
     transportowych, 
- 1 zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych do spożycia w miejscu sprzedaży   
     o zawartości alkoholu do 4,5 % oraz piwa, od 4,5 % do 18 % z wyjątkiem piwa   
     oraz 18 % zawartości alkoholu w Pijalni piwa w Makowicy, 
- 3 decyzje na budowę zjazdów na posesje z drogi gminnej, 
- 1 decyzję zatwierdzającą podział działek, 
- 2 postanowienia opiniujące podział działek. 
 
Dokonano 6 nowych wpisów do ewidencji działalności gospodarczej. 
 
Na pisemną prośbę przedsiębiorców wykreślono 1 wpis z ewidencji działalności 
gospodarczej. 
 
Na wystąpienie Starosty Makowskiego o wydanie opinii w sprawie zezwoleń na 
wykonywanie przewozów regularnych osób w krajowym transporcie drogowym dla 
linii komunikacyjnych na obszarze powiatu makowskiego wydano 2 postanowienia 
pozytywnie opiniujące wnioski Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej                 
w Przasnyszu S.A. 
 
Zmiana studium została zaopiniowana przez komisję urbanistyczną, po 
wprowadzeniu uwag komisji, studium przygotowano do przesłania do 
poszczególnych organów opiniodawczych.  
 
Obecnie zmiany do Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
przygotowywane są na komisję urbanistyczną. 
  
Na bieżąco wydawane są zaświadczenia do notariusza, wypisy i wyrysy                          
z Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 
 
Trwają intensywne prace zmierzające do odbioru i zakończenia inwestycji związane 
z wodociągowaniem Gminy. 
 
W dniu 10 maja  2011 r. zostało wszczęte postępowanie o wydanie decyzji                   
o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pod nazwą ,, Rekultywacja 
składowiska odpadów w miejscowości Chyliny”. 
 
W dniu 11 maja  2011 r. została podpisana z SGS EKO - PROJEKT spółka zo.o.            
z siedzibą w Pszczynie, na wykonanie monitoringu zamkniętego składowiska 
odpadów komunalnych w miejscowości Chyliny. 
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Do dnia 31 maja 2011 r. właściciele placówek handlowych i gastronomicznych 
uiścili w terminie II ratę opłaty za posiadane zezwolenia na sprzedaż napojów 
alkoholowych w roku 2011. 
 
Od dnia 1 lipca 2011 r. obowiązywać będzie Rozdział 3 ustawy o swobodzie 
działalności gospodarczej regulujący funkcjonowanie Centralnej Ewidencji                     
i Informacji Działalności Gospodarczej prowadzonej już nie przez organ gminy, ale 
przez Ministra Gospodarki, w którym przewidziane są również zadania gmin. 
Ministerstwo Gospodarki przygotowało system SAGED – System Automatyzacji 
Gminnej Ewidencji Działalności Gospodarczej, który poza wykorzystaniem do 
aktualnej ewidencji działalności gospodarczej, będzie służył do automatyzacji 
przekazywania danych do CEIDG. Organ gminy nie ma możliwości samodzielnego 
prostowania lub uzupełniania danych, biorąc pod uwagę konieczność skorygowania 
danych,  do przedsiębiorców zostały wysłane zawiadomienia w celu dokonania 
aktualizacji we wpisach, przede wszystkim dotyczy zmiany symbolu (Polskiej 
Klasyfikacji Działalności ) PKD – 2007 prowadzonej działalności gospodarczej, 
numeru NIP, numeru PESEL, numeru REGON, rodzaj, seria i numer dowodu 
tożsamości. 
Do chwili obecnej 53 przedsiębiorców zgłosiło się od tut. Urzędu, celem dokonania 
aktualizacji w zaświadczeniach o wpisie do ewidencji działalności gospodarczej bądź 
wykreślenia działalności z   powodu zaprzestania jej wykonywania.  
 
W dniu 16 maja 2011 r. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rolnictwa Rady 
Gminy w Szelkowie. 
 
W dniu 17 maja 2011 r. uczestniczyłem w posiedzeniach: 
- Komisji Budżetu i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy w Szelkowie, 
- Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Gminy w Szelkowie. 
 
W dniu 18 kwietnia 2011 r. i 16 maja 2011 r. uczestniczyłem w posiedzeniach 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Szelkowie. 
 
W dniu 24 maja 2011 r. uczestniczyłem w posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy 
w Szelkowie w sprawie analizy sprawozdania finansowego Gminy Szelków za 2010 
rok oraz z wykonania budżetu Gminy Szelków za 2010 rok. 
 
Opracowano projekty uchwał na VII sesję Rady Gminy w Szelkowie. 
 
Sporządziła: 
Justyna Godlewska 
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